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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie školstva a kultúry  

Mestského zastupiteľstva v Komárne zo dňa 24. októbra 2023 
 
Prítomní: 
- členovia: Mgr. Szénássy Tímea, Mgr. Kopják Angelika, Ing. Vetter Ján, Mgr. Laboda Róbert, 

Vörös Mária 
- ospravedlnene sa  nezúčastnil  zasadnutia: Mgr. Szabó Csilla, Grassl Ferdinand, PaedDr. 

Héder Ágnes 
- neospravedlnene sa nezúčastnil zasadnutia: Urbán Péter, PhD. 
- vedúci OŠSVKaŠ MsÚ: Mgr. Bajkai János 
- zapisovateľ: Mgr. Himpán Gabriel 
- hosť: Mgr. Gajdáč Ondrej – viceprimátor, PaedDr. Kováč Klaudia – riaditeľka ZŠ s VJM 

Eötvösa, PaedDr. Langschadlová Zuzana – riaditeľka ZŠ J.A.Komenského, Ing. Mgr. 
Zoltán Finta – riaditeľ ZŠ M.Jókaiho, Mgr. Slavomír Ďurčo – riaditeľ ZŠ pohraničnej, 
PaedDr. Mária Pálinkáš – riaditeľka ZŠ s VJM práce, Mgr. Stanislav Jiríček – riaditeľ ZŠ 
rozmarínová, Mgr.art. Alexander Barkóci – riaditeľ ZUŠ 

 
Program:   A/ Otvorenie 

B/ Žiadosti a návrhy na úseku školstva  
C/ Rôzne 
D/ Záver 

 
 
A/ OTVORENIE 
 

Mgr. Szénássy Tímea, predsedníčka komisie privítala všetkých členov komisie a 
ostatných prítomných. Konštatovala, že je prítomná nadpolovičná väčšina členov komisie, 
a komisia je uznášania schopná.  

Predsedníčka komisie konštatovala, že sú problémy s vyúčtovaním kultúrneho fondu, 
preto navrhla diskutovať sa o tých problémoch na záver rokovania v bode Rôzne. Zároveň dala 
hlasovať o schválení poradia programových bodov po doplnení. 

Komisia jednoznačne odsúhlasila poradie. Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
  

  
 
 
B/ ŽIADOSTI A NÁVRHY NA ÚSEKU ŠKOLSTVA 
 
TE-346/2023 
Návrh na zmenu rozpočtu základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Komárno 
na rok 2023 – normatívna dotácia 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠSVKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že Ministerstvo školstva, vedy, 
výskumu a športu SR zverejnilo upravené údaje o výške normatívnych dotácií na rok 2023 po 
prepočítaní údajov o počte žiakov k 15.9.2023. Ďalej uviedol, že MsÚ navrhuje schváliť rozpis 
normatívnych finančných prostriedkov v zmysle rozpisu Ministerstva školstva, vedy, výskumu 
a športu SR na rok 2023 vo výške 100%. Konštatoval, že normatívna dotácia pre základné 
školy bola znížená o 15.768 €. Ďalej konštatoval, že MsÚ Komárno navrhuje rozpísať aj 
nerozdelenú rezerva vo výške 100 tis. eur medzi základnými školami v súlade s rozpisom 
ministerstva s tým, že zníženie bude odpočítané z nerozdelenej rezervy. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 



 
 
 
TE-347/2023 
Žiadosť ZŠ J.A. Komenského o zmenu rozpočtu školskej jedálne v roku 2023 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠSVKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ZŠ J.A. Komenského poslala 
žiadosť o preklasifikovanie bežných výdavkov na kapitálové výdavky v ŠJ Komenského na rok 
2023 v celkovej výške 5.100 €. Ďalej uviedol, že škola žiada o preklasifikáciu z dôvodu, že došlo 
k úplnému výpadku plynovej smažiacej panvice a je nutné zakúpiť si novú, aby škola vedela 
zabezpečiť stravu pre stravníkov. Konštatoval, že MsÚ odporúča preklasifikovať finančné 
prostriedky z vlastných, režijných výdavkov ŠJ. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
TE-348/2023 
Žiadosť ZŠ pohraničnej o poskytnutie finančných prostriedkov na odstránenie 
havarijného stavu 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠSVKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že ZŠ pohraničná získala štátnu 
dotáciu na riešenie havarijného stavu strechy telocvične vo výške 64 tis. €. Ďalej uviedol, že 
predpokladané náklady na odstránenie havarijnej situácie sú vo výške 71.208,97 €, preto škola 
žiada zriaďovateľa o schválenie dotácie z rozpočtu mesta vo výške 7.208,97 €. Konštatoval, že 
MsÚ odporúča poskytnúť dotáciu z Programu 6.1.7. –  Spoluúčasť na projektoch školstva. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
TE-349/2023 
Návrh na zmenu Programového rozpočtu mesta Komárno na rok 2023 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠSVKaŠ predkladal materiál. Uviedol, že pri úprave rozpočtu školských 
zariadení na rok 2023 po prepočítaní údajov o počte žiakov k 15.9.2023 rozpočet originálnej 
kompetencie v oblasti školstva bol znížený o 16.320 €, t.j. rozpočet mesta je momentálne 
prebytkový. Ďalej uviedol, že nakoľko v rozpočte mesta na rok 2023 nie sú dostatočné finančné 
prostriedky na cestovné pre žiakov z Kavy, Lándor, Ďurov Dvor, na štipendium a na tarifné platy 
v MŠ, MsÚ navrhuje navýšiť uvedené položky z tejto rezervy. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
C/ RÔZNE 
 
TE-350/2023 
Rozpočtové opatrenia podpísané primátorom mesta Komárno v roku 2023 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠSVKaŠ predkladal materiál. Konštatoval, že ide o účelovo určené 
finančné prostriedky v roku 2023, ktorých na základe uznesenia MZ môže podpísať primátor 



mesta a úrad predkladá v pravidelných intervaloch na zasadnutie MZ. Ďalej uviedol, že materiál 
obsahuje rozpočtové opatrenia za mesiac september 2023. 
 
Komisia odporúčala schváliť návrh na uznesenie. 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
 
Problémy s vyúčtovaním kultúrneho fondu za rok 2023 
 
Mgr. Bajkai, vedúci OŠSVKaŠ uviedol, že v roku 2022 bol zmenený VZN o poskytovaní 
finančných dotácií z rozpočtu mesta Komárno na kultúru a záujmovú umeleckú činnosť, a 
v zmysle VZN zúčtovanie poskytnutých dotácií treba predložiť vo výške 15% z celkových 
predpokladaných nákladov projektu uvedených v žiadosti a nie vo výške 15% z poskytnutej 
dotácie. Ďalej uviedol, že väčšina doteraz odovzdaných zúčtovaní nie je v súlade s novou VZN, 
preto žiada členov komisie o pomoc pri riešení problému. 
Komisia odporúčala v prvom rade vyzvať žiadateľov na doplnenie nedostatku, resp. úpravu 
zúčtovania poskytnutých dotácií v súlade s VZN. V prípade, ak na to nie je možnosť komisia 
odporúčala stanoviť si lehotu na predloženie čestného vyhlásenia o čerpaní finančných 
prostriedkov v súlade s VZN o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mesta Komárno na 
kultúru a záujmovú umeleckú činnosť najneskôr do 15. novembra 2023. Zároveň konštatovala, 
že zúčtovanie dotácií od roku 2024 v plnej miere sa musí korešpondovať s VZN, inak žiadatelia 
budú znášať všetky následky za nedodržanie pravidiel. 
 
Pomer hlasovania: 5 : 0 : 0 
 
 
 
 
 
 
 
D/ ZÁVER 
 
Diskusia 

 
Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a vyhlásila zasadnutie za 

ukončené. 
 
Zapísal: Mgr. Himpán 
V Komárne dňa 24.10.2023 
 
 

Mgr. Szénássy Tímea 
 predsedníčka komisie 


